

FORUM Dorp en Ruimte

Besluitenlijst forum D&R van 11 maart 2021

Aanwezig:

Voorzitter: Dhr. J.A. Hofman
 College: J. Nieuwenhuizen, A.G.W. Jongenelen, N. Langedijk
 Ambtenaren: --
 Griffier: Dhr. R. Vennik
 Insprekers: Agendapunt 2
 Mw. De Graaf D. Kroese
 Dhr. Valkering Mw. Kaastra
 Mw. Schuijt Dhr. Oudejans
 T. Roelant Dhr. Breed

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Hoorn, C.G.M. van		Mw. Rep, P.H.	X
Boer, F.H.A. de	X	Jacet-van Lierop T.M.B.		Ringers, P	
Boudewijn, M.S.		Jong, E. de		Ruiten, G.F.	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Kamper, G.J.F		Schoutsen, M.G.C.	X
Buis, A.J.L.		Kleef, P.J.M. van	X	Starre, A. van der	
Eijk, S. van		Kloosterboer, A.E.	X	Tjassens Keiser, P.	
Feenstra, P.M.W.D	X	Koning, J.	X	Veldboer, J.C.M.	
Glas, A.E.	X	Korver, T.M.		Verseveld, I. van	X
Graaf, H. de	X	Krul-Brandt, J.A.		Visser, J.D.	X
Hartog, G.N.	X	Molenaar, C.T.M.		Vliet, K. van der	

Hink-Haarms, J.		Nieuwland-Rijs, E.		Wagenaar ,R.J.	X
Hoejenbos, B.		Nijman, G.J.E.		Waal, H.J.	
Hoffmann, M.A		Nugteren, W.	X	Zee, L.C. van der	
Hofman, J.A.		Rep, G.J.		Zurbier, N.J.	
Hoogeboom, J.G.				Zwart, N.	

FORUM MSF			Komt op BTA
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en luisteraars/ kijkers van harte welkom.	
2.	Revitalisering SV Vrone	Een van de insprekers vraagt of het wettelijk mogelijk is dat de velden van SV Vrone zo dicht bij de bestaande woningen worden gesitueerd. Wethouder zegt toe dit schriftelijk te beantwoorden voor de raadsvergadering Lokaal Dijk en Waard komt wellicht met een amendement. Meningsvorming vindt plaats in de raadsvergadering De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 23 maart kan.	X
3.	Voormalig Rodeoterrein	Er wordt gesproken over zonneafscherming aan de buitenzijde. Wat wordt hiermee bedoeld? Wethouder zegt toe dit schriftelijk te beantwoorden voor de raadsvergadering. Fracties van CDA, LDW, GL, SDenW en PvdA Vinden dat het als hamerstuk naar de raad kan.	X

		<p>CU wil het nog bespreken in de fractie VVD komt wellicht met amendement</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 23 maart kan.</p>	
4.	Plan van aanpak gebiedsvisie Oostrand NZS	<p>SDeW wil het nog bespreken in de fractie, GL wil de meningsvorming in de raadsvergadering geven.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 23 maart kan.</p>	
5.	Initiatievcampagne Langedijk	<p>GL komt wellicht met amendement om de bedragen genoemd in beslispunt 2 te verhogen</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 23 maart kan.</p>	
6.	Verordening gegevensverstrekking BRP	<p>Er wordt gevraagd wat de adressering voor wat betreft de woonplaats wordt op b.v. de stempassen. Wordt het Langedijk / Heerhugowaard, of blijven de plaatsnamen Oudkarspel, Noord-Scharwoude etc. gehandhaafd. Portefeuillehouder zegt toe dit na te gaan en voor de raadsvergadering te beantwoorden.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 23 maart kan.</p>	X
		De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.	